
Dienstencentrum 

 

Het college wil duidelijkheid creëren over de locatie dienstencentrum. Wij hebben daarvoor in het 

verleden een oplossing voorgesteld in combinatie met de sporthal. Helaas kregen we daarvoor de 

handen niet op elkaar. Een gemiste kans, kijk maar eens hoe het geregeld is in Vollenhove of in 

Dalfsen. Maar nu we kijken naar de toekomst van het dienstencentrum op de huidige locatie, is het 

goed een richting te geven. De CDA fractie vindt het belangrijk dat we een gemeentelijk 

dienstencentrum houden. Dat we voorzieningen en accommodaties hebben waar verenigingen en 

doelgroepen hun activiteiten kunnen organiseren. De groep ouderen wordt bijvoorbeeld steeds 

groter, we moeten die groep de ruimte bieden actief te kunnen zijn. Maar we moeten ook kijken 

naar de Berghorst. In hoeverre verwachten zij nog verder te moeten uitbreiden in de komende jaren, 

of wordt de vraag juist minder? Daar moeten we wel rekening mee houden als we daar een nieuw 

dienstencentrum neer willen zetten.  

 


